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AB BAKANI VE BAŞ MÜZAKERECİ SAYIN ÖMER ÇELİK’LE CEYHAN 
SORUNLARI GÖRÜŞÜLDÜ. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ceyhan Ticaret Odasına (CTO) ziyarette bulunan Avrupa Birliği (AB) Bakanı Ömer Çelik, dış politikadan, terörle 

mücadeleye, ekonomiden, iç siyasete kadar birçok konuya değindi. 

Avrupa Birliği (AB) Bakanı ve Başmüzakereci Ömer Çelik, Türkiye'nin Almanya ile bir husumetinin 

bulunmadığını, Almanya Dışişleri Bakanı Sigmar Gabriel'in sarf ettiği cümlelerin her iki ülke arasındaki tarihsel 

derinliğe yakışmadığını söyledi. 

Ceyhan Ticaret Odası tarafından düzenlen toplantıda konuşan Bakan Çelik, Türkiye'nin hiçbir müttefiki ile 

olumsuz bir ilişki içerisinde olma arzusunun bulunmadığını belirtti. Müttefiklerle her zaman güvenlik açısından, 

ekonomi açısından en verimli işbirliğini geliştirmek istediklerini belirten Çelik, "Ama geçmiş dönemlerde gördük 

maalesef, bazı müttefiklerimiz terör konusunda çifte standartla yaklaşım gösteriyorlar. PKK terör örgütünün 

çeşitli Avrupa ülkelerindeki faaliyetlerini, uzun yıllardır duyuyoruz. Özellikle Almanya gibi ülkelerde çok ciddi bir 

yapılanma içerisindeler ve Cumhurbaşkanımız tarafından kendilerine binlerce dosya teslim edilmiştir. Fakat bu 

dosyalardan birine bile doğru düzgün cevap verilememiştir. DEAŞ terör örgütü ile mücadele olduğu zaman 

Türkiye'ye en yüksek sesle çağrı yapanların, PKK terör örgütü söz konusu olduğu zaman sessiz sedasız 

mazeret üretmeleri çifte standarttın tipik bir örneğidir" dedi. 

Adana Milletvekili olan Bakan Ömer Çelik Ceyhan'a kurulması planlanan organize sanayi bölgesi hakkında 

verilen bilgileri dinleyerek, STK temsilcileri ile sorunlar hakkında bilgi alış-verişinde bulunurken, Ceyhan'ın son 

derece önemli ve gelişme potansiyeli yüksek bir ilçe olduğunu belirtti. Önümüzdeki dönem ve yılların Ceyhan 
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için çok daha iyi olacağını aktaran Bakan Çelik, "İlçemize, Adana'mıza daha çok ne kazandırabiliriz diye hep 

beraber çalışmaya devam edeceğiz" dedi. 

 

ŞEREF CAN'DAN BAKAN ÇELİK'E BİRİFİNG 

Bakan Çelik'in konuşmasının ardından CTO Başkanı Şeref Can, kurulacak olan Ceyhan Organize Sanayi 

Bölgesi, Hatay ile Ceyhan arasında yaşanan sınır ihlali, bölgemize kurulması planlanan termik santrallerin 

fazlalığı ve kömür sahalarını bir araya toplayacak olan kömür organize sanayi projeleri hakkında brifing 

vermesinin ardından toplantı sona erdi. 

BAKAN ÇELİK'E DOKUMA HALI HEDİYE 

Toplantının ardından Ceyhan Belediye Başkan Vekili Ali Alper Boydak ile Ceyhan Ticaret Odası Başlanı Şeref 

Can AB Bakanı Ömer Çelik'e dokuma halı hediye etti. 

Daha sonra ise Bakan Çelik beraberindekiler ile birlikte vatandaşlarla ve esnaflarla selamlaşarak Kıbrıs Kafe'ye 

gitti. Kahve ikramının ardından Bakan Çelik Ceyhan'dan ayrıldı. 

Toplantıya Adana Valisi Mahmut Demirtaş, Ceyhan Kaymakamı Mustafa Ünlüsoy, Ceyhan Belediye Başkan 

Vekili Ali Alper Boydak, Garnizon Komutanı Binbaşı Ayhan Evli, Ceyhan Emniyet Müdürü Bülent Tırnaksız, AKP 

Adana İl Başkanı Fikret Yeni, AKP Ceyhan İlçe Başkanı Süleyman Ulu, STK Temsilcileri ve Ceyhan ticaret Odası 

Yönetim Kurulu - Meclis üyeleri ve Ceyhanlı işadamları katıldı. 
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TOBB AKDENIZ BÖLGE ODA BORSA TOPLANTISI CTO'NUN KATILIMI İLE 

GERÇEKLEŞTİ. 

AKDENİZ Bölge 

Toplantısı Türkiye Odalar 

ve Borsalar Birliği'nde 

(TOBB) TOBB Başkanı M. 

Rifat Hisarcıklıoğlu'nun ev 

sahipliğinde gerçekleştirildi. 

Bölge'deki oda ve 

borsaların başkanları ve 

genel sekreterlerini bir 

araya getiren etkinlikte 

istişarede bulunuldu. 

Toplantıya Ceyhan Ticaret 

Odası Başkanı Şeref CAN, 

Genel Sekreter Zafer ÖZ, Ceyhan Ticaret Borsası Başkanı Memici GÜLEÇYÜZ ve Genel Sekreter Mahmut 

ELMA ve bölge Oda ve Borsa Başkan ve genel sekreterleri katıldı. 

Özellikle son 6 ayda gerçekleştirilen faaliyetlere ilişkin bilgilendirmelerde bulunan toplantıda TOBB 

Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, oda ve borsaların üyeleri için yapılan çalışmaların iyi anlatılması 

gerektiğinin üzerinde durdu. 

Toplantıda ekonomideki gelişmelere ilişkin geniş bir sunum yapılırken, Hisarcıklıoğlu son dönemde özel 

sektör için neler istediklerine, nelerin hayata geçtiğine ve değiştiğine dair bilgilendirmede bulundu. TOBB 

Başkanı Hisarcıklıoğlu, 6 ayda 1 milyon 200 bin istihdam rakamına ulaştıklarının altını çizdi. 

Büyüme rakamlarının sevindirici olduğuna işaret eden TOBB Başkanı, yılsonuna kadar da bu yüksek 

büyümenin devam edeceğine inandıklarını bildirdi. 

Hisarcıklıoğlu, yatırımları artırmaların gerektiğini 

de sözlerine ekledi. Toplantıda ayrıca meclis 

üyeleri arasında yapılan anket sonuçları 

değerlendirildi. 

Yaklaşık 2 saat süren toplantı topluca çekilen 

resimlerin ardından son buldu. 
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STK'LARDAN 15 TEMMUZ ORTAK BASIN AÇIKLAMASI:  

15TEMMUZ'U ASLA UNUTMAYACAĞIZ, UNUTTURMAYACAĞIZ 

 

STK'LARDAN 15 TEMMUZ ORTAK BASIN AÇIKLAMASI” 15 TEMMUZ'U ASLA UNUTMAYACAĞIZ, 

UNUTTURMAYACAĞIZ” 

"GÜCÜMÜZ MİLLİ İRADE, HEDEF BÜYÜK TÜRKİYE" 

15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik Günü etkinlikleri kapsamında TOBB'un önderliğinde tüm illerde eş 

zamanlı ortak basın toplantısı düzenlendi. 

Adana’da İl İlçe Oda ve Borsalardan Ortak 15 Temmuz Açıklaması 13 Temmuz Perşembe günü tüm 
Türkiye ile eş zamanlı olarak saat 11.00 de Ceyhan Ticaret Odası ve Ceyhan Ticaret Borsası’nın da katılımı ile 
Adana Sanayi Odası’nda gerçekleşti. 

Türkiye'nin sivil toplumunu temsil eden, Türkiye-AB Karma İstişare Komitesi Türkiye kanadı olan; 

Türkiye İşçi Sendikaları Konfederasyonu (TÜRK-İŞ), Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonu (TESK), 

Memur Sendikaları Konfederasyonu (MEMUR-SEN), HAK- İşçi Sendikaları Konfederasyonu (HAK-İŞ)), Türkiye 

Ziraat Odaları Birliği (TZOB), Türkiye İşveren Sendikaları Konfederasyonu (TİSK), Türkiye Kamu Çalışanları 

Sendikaları Konfederasyonu (Türkiye KAMU-SEN), Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) tarafından 

hazırlanan ortak basın açıklaması Hak-İş Adana İl Başkanı Abdurrahman Yücel tarafından okundu. 

Adana Sanayi Odası'nda TOBB Yönetim Kurulu Üyesi ve Adana Ticaret Borsası Başkanı Şahin Bilgiç, 

Adana Sanayi Odası Başkanı Zeki Kıvanç, Adana Ticaret Odası Başkanı Atila Menevşe, Adana Organize Sanayi 

Bölgesi Başkanı Bekir Sütcü, Adana Esnaf ve Sanatkarlar Odaları Birliği Başkanı Nihat Sözütek, Türk-İş Şube 

Başkanı Edip Gülnar, Memur-Sen İl Temsilcisi Mehmet Sezer, Kamu-Sen Temsilcisi Yusuf Ertem ve Seyhan 

Ziraat Odası Başkanı Süleyman Girmen'in katıldığı toplantıda yapılan toplantıda ortak açıklamada yapıldı. 

http://www.ceyhanto.org.tr/
https://www.facebook.com/ceyhanto/photos/pcb.1613909298651085/1613902135318468/?type=3&__tn__=HH-R&eid=ARCRw3AMs-yY8CsnfhhNAeFtyYo1x4mLfjLpUFLbCJB1pgKLgXV7Ym8NkIn-pQd_Zo8BX9U9ggxb8uPB&__xts__%5B0%5D=68.ARAeFKbZl3_W2C_-tzAE_FUWBtQ8-JYR_KO1mHWcjTnt-RRisrQ2dAXTtFEjNQzLwjESNkPlDGWcBJfpFC0cGN40LXc9jqBOP4luA5XUBcg66eLtxIvNz2Oe2Szy9XFwOKdlDKh3IVHW6PMEKFDjFtUldWqE3CWSSXZfonnI1k0wrBvDw04w0AQlmqUMM049zIcfcowHCFjtwCEJixH1GAWuzbG-_bqGPw6WOaw9KYQaan9nEcajJ9Fv-Twcwkg-42b0HAwciDuDdsQYPnngVfV_t_XUhgLfm68pGKjOon2h3z0UnQd4HI9XpTFqdp_02lX-LEH2MHe9VuVELh9EZbme9w
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VALİ DEMİRTAŞ'DAN CTO ZİYARETİ 

 

Adana Valisi Mahmut Demirtaş Ceyhan Ticaret Odası Başkanı Şeref Can'ı ve yönetim kurulu üyelerini 

ziyaret ederek bölge ile ilgili bilgi alışverişinde bulundu. 

CTO Başkanı Şeref Can ve yönetim kurulu üyeleri, Vali Mahmut Demirtaş'a, özellikle enerji yatırımlarıyla 

dikkat çeken Ceyhan'ın ekonomik potansiyeli ve planlanan yeni yatırımlar hakkında bilgi verdi. 

Vali Demirtaş, Ceyhan'ın ekonomik açıdan hak ettiği konuma ulaşması ve yeni yatırımlarla buluşması için 

ellerinden gelen gayreti göstermeye devam edeceklerini söyledi. 

 

Ceyhan Organize Sanayi Bölgesi, kömür tesisleri ve bölgedeki limanlar hakkında Vali Demirtaş'a CTO 

Başkanı Şeref Can tarafından brifing verildi. 

 

COSB'NİN ALT YAPI ÇALIŞMALARINA BAŞLANACAK 

 

Ceyhan Organize Sanayi Bölgesinin (COSB) alt yapı çalışmalarına yakın zamanda başlanacağının 

müjdesini veren Vali Demirtaş "Ceyhan organize sanayi bölgesi projesi Adana'nın ve Ceyhan'ın geleceği 

açısından oldukça önemli. Bu yüzden COSB projesinin yakın zamanda hayata geçmesi için çalışmalarımızı 

titizlikle sürdürüyoruz. Bu yıl içerisinde alt yapı çalışmalarını başlatacağız" şeklinde konuştu. 
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CTO Başkanı Şeref Can Vali Demirtaş'a, kömür sahalarının çok dağınık olduğu nedeniyle bölge halkının 

rahatsızlık duyduğunu iletti. 

 

Sinevizyon aracılığı ile Vali Demirtaş'a bölge hakkında bilgi verildiği toplantıda Demirtaş, Kömürciler 

İhtisas Organize Sanayi Bölgesi kurulması fikri ve limanlar hakkında CTO yönetiminden detaylı bir dosya 

istedi. 

 

Toplantının ardından Vali Demirtaş'a CTO Yönetim Kurulu adına Başkan Can tarafından tablo hediye 

edildi. 

 

 

Ceyhan Organize Sanayi Bölgesi İstişare Toplantısı  

 

Odamız ve Ceyhan Belediyesi 

ile birlikte düzenlediğimiz Ceyhan 

Organize Sanayi Bölgesi istişare 

toplantısına Kaymakamımız Sayın 

Mustafa ÜNLÜSOY, Belediye Başkan 

Vekilimiz Ali Alper BODAK, İlçe Sağlık 

Müdürümüz Abdusselam ÇOBAN ve 

üyelerimizin katılımıyla gerçekleştirildi 
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Çukurova Oda ve Borsalar İyi Uygulamalar İçin Buluştu. 

 
 

Adana ve Mersin il - İlçe Oda ve Borsalarının katılımıyla oluşturulan "Çukurova Bölgesi İyi Uygulamalar 

Platformu"nun ilk toplantısı, Platformun kurulmasına öncülük eden Tarsus Ticaret ve Sanayi Odası 

evsahipliğinde 6 Temmuz 2017 Perşembe günü saat 10:00'da Oda Meclis Salonunda gerçekleştirildi. 

Adana Ticaret Odası, Adana Ticaret Borsası, Ceyhan Ticaret Odası, Ceyhan Ticaret Borsası, Erdemli Ticaret ve 

Sanayi Odası, Kozan Ticaret Borsası, Mersin Ticaret Borsası, Mersin Deniz Ticaret Odası, Silifke Ticaret ve 

Sanayi Odası, Tarsus Ticaret ve Sanayi Odası ve Tarsus Ticaret Borsası'nın katılımlarıyla yapılan toplantıya 

Oda ve Borsaların Genel Sekreterleri ve Akreditasyon Sorumluları iştirak etmişlerdir. 

Akreditasyon Sistemi içerisindeki iyi uygulamaların ve önerilerin paylaşıldığı toplantıda, fikir alışverişi ve 

değerlendirmelerin yapılmasından sonra bir sonraki toplantının 3 ay sonra Silifke Ticaret ve Sanayi Odası'nın 

ev sahipliğinde yapılması kararı alınarak sona ermiştir. 
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15 Temmuz 2016'da yaşadığımız menfur darbe girişiminde hayatını kaybetmiş şehitlerimize 

Allah'tan rahmet diler, gazilerimize minnet ve Şükranlarımızı sunar,15 Temmuz Demokrasi ve Milli Birlik 

Gününü içtenlikle kutlarız. 

CEYHAN TİCARET ODASI BAŞKANLIĞI 
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Milli Kurtuluş Savaşı'mızı tarihte eşi benzeri görülmemiş bir zaferle taçlandıran, her aşaması 

vatanseverlik ve kahramanlık destanlarıyla dolu 30 Ağustos Zaferi'nin 95'inci yıldönümünü 

milletçe birlik ve beraberlik içerisinde, büyük bir gurur ve coşkuyla kutlamak dileğiyle. 

CEYHAN TİCARET ODASI BAŞKANLIĞI 
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